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Des d’USPAC hem adreçat el següent escrit al Conseller d’Interior, Directori General de 
la Policia i al Major Trapero, tot exposant els següents punts: 
 
1. Que 15 dies després de tenir lloc el dispositiu de l’1-O han comunicat a tots els 
participants en el dispositiu, la necessitat de fer un informe que “no és per a lliurar-lo a 

l’autoritat judicial” sobre les actuacions que es van donar aquell dia. 
 
2. En el dia d’avui s’ha tingut una reunió al complex central d’Egara per tal d’informar 
d’aquesta qüestió. 
 
3. Tal i com ja els hi vam avançar per correu electrònic, USPAC porta mesos demanant 
informació sobre el dispositiu previst per l’1-O. En concret s’ha proposat com a punt de 
l’ordre del dia en les darrers sessions del Consell de la Policia de 15 de maig de 2017, 12 
de juliol de 2017 i 14 de setembre de 2017 sense que ens hagi donat cap resposta.  
 
És més, tampoc l’Honorable Conseller del Departament d’Interior ens va justificar la 
denegació d’incloure aquest punt a l’ordre del dia, i les responsabilitats en què podrien 
incórrer els mossos d’esquadra en el cas d’obeir determinades ordres. Per si no tenen 
coneixement poden demanar a la Secretària del Consell Sr. M. Pau Martí els punts de 
l’ordre del dia proposat per USPAC i que tot seguit reproduïm: 
 
 

PUNT ORDRE DEL DIA DELS CONSELLS 15/05 – 12/07 – 14/07/2017 
PROPOSAT PER USPAC 
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4. Hem denunciat aquesta situació en infinitats d’ocasions, i aquí té el comunicat oficial 
que vam fer el 07/09/2017, https://www.uspac.cat/noticia/el-conseller-d%E2%80%99interior-es-

nega-informar-de-les-funcions-dels-mossos-l%E2%80%991-o , al dia següent d’aprovar-se la 
Llei del Referèndum, i que hores d’ara adquireix aquesta denúncia més rellevància: 
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5. Ens han ficat al mig del debat polític i ara ens volen ficar el mig dels procediments 
judicials. 
 
És del tot incomprensible el tractament als efectius del cos de Mossos d’Esquadra per 
part del Departament d’Interior, de la Direcció General de la Policia i del responsable del 
dispositiu Àgora.  
 
Qui han patit les conseqüències de la seva manca d’atenció i d’absoluta planificació han 
estat els nostres agents i les nostres famílies. No s’ha parlat mai dels torns de 12 hores 
seguides que ens han fet fer 4 dies seguits amb 2 descans. Ningú parla que en han anat 
canviant l’horari “ salto de mata” tot i tenir previst des de l’1 de setembre fins al 15 
d’octubre el “temporal” que es veia venir. Tampoc es parla que fam amb nosaltres el que 
volen, i fins i tot que de forma arbitrària ens han desplanificat tot l’horari d’aquí fins al 
31 de gener per fer-nos treballar quan i com vulguin, sense cap tipus de compensació. 
Per negar-nos ens han negat fins i tot un mitja dieta en aquells dies que fem 12 hores 
seguides. 
 
Però això sí. Ara que dissortadament el cos de Mossos d’Esquadra està sent investigat 
per la planificació del dispositiu de l’1-O ens demanen que informem donat que les Actes 
que vostès ens van facilitar per omplir no tenen cap validesa. 
 
 
6. Amb la sol·licitud d’aquest informes 
estan posant als agents als peus del 
cavalls. Aquí és on no hauríem d’haver 
arribat mai. No diran que no els hi portem 
temps avisant.  
 
Tal i com ha informat el Tribunal Superior 
de Justícia de Catalunya, TOT EL COS està 
sent investigat: 

 
 
Tal i com es va dir a l’últim Consell de la 
Policia, l’Honorable Conseller Sr. Forn 
acceptava tota la responsabilitat 
política de l’1-O. I per la seva banda, el Major Sr. Josep Lluís Trapero acceptava 
tota la responsabilitat en les ordres que es donarien com a policia judicial.  
 
Doncs bé, perquè no ho diuen ara allà on calgui i deixen als agents que van actuar a 
l’operatiu en pau?   
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Saben el que suposa obligar a fer aquests informes ara? Doncs li expliquem molt breu: 

- És totalment fals que no es lliuraran els informes a l’autoritat judicial. Tan 
bon punt facin un ofici a la Direcció General de la Policia faltaran cames per a 
lliurar-los a l’Audiència Nacional, al Tribunal Superior de Justícia o al Jutjat 
d’Instrucció de Gandesa. 
 

- Tot el que es digui en aquests informes podrà ser utilitzat en contra dels 
agents destinats als col·legis l’1-O. No ho veuen o els hi dóna completament 
igual? 
 

- No es donen compte que el que estan fent realment és obligar-nos a fer una 
“declaració” sense garantir els nostres mitjans de defensa sabent que estem sent 
investigats?  

 
Com sempre hem de ser els sindicats qui hem de sortir en defensa de TOT el col·lectiu, 
assessorar als nostres afiliats perquè vostès no sols no ens defensen, sinó que ens estan 
posant als peus del cavall. 
 
7. Els informes i minutes policials que ens estan obligant a fer ara, pot ser en 
una setmana estarà a disposició del Gobierno de España.  
 
Ningú ha pensat que existeix una possibilitat que s’apliqui l’art. 155 CE per part del 
Gobierno de España, s’aparti al Director General de la Policia i al Conseller del 
Departament d’Interior, i automàticament tinguin accés a tots els informes i minutes que 
ara ens demanen? De veritat que ningú ho ha pensat encara que fos en una hipòtesi 
extrema?. És més, saben quin ús donaran a aquests “informes” que vostès diuen que 
“no sortiran d’aquí”? 
 
8. I al damunt ens volen obrir expedients disciplinaris per seguir estrictament 
les seves ordres. 
 
Tots sabem les ordres que es van donar a les comissaries el divendres 29 i 30 de 
setembre. I si no la saben simplement preguntin als caps. 
 
Els “mossos” hem complert estrictament les ordres donades a cada comissaria. No hem 
fet cap il·legalitat, no hem actuat fora de la llei, i sempre hem complert amb lleialtat 
amb el nostre deure de servei a la ciutadania. 
 
Què volen aconseguir obrint informacions reservades? Que es vol justificar? Al damunt 
sancionaran als agents del CME? Nosaltres no som els culpables, som els que més 
hem patit les conseqüències d’un dispositiu que ha maltractat els nostres drets 
laborals. 
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Senyors, s’estan carregant el prestigi del nostre cos. Vostès tal com venen 
marxen. Nosaltres, els agents, els treballadors, les nostres famílies, nosaltres 
ens quedem. Nosaltres estimem el nostre cos i la nostra professió de policia per 
damunt dels seus interessos. No permetrem que per decisions seves ens 
desprestigiïn a tot el cos.  
 
 
 
L’EXEMPLARITAT, LA LLEIALTAT I EL SERVEI A LA CIUTADANIA ÉS EL QUE ENS 
HA PORTAT A SER UNA DE LES POLICIES MÉS RECONEGUDES A NIVELL 
MUNDIAL, I NO DEIXAREM QUE TOT EL NOSTRE PRESTIGI S’ESFUMI D’UN DIA 
PER L’ALTRE.  
 
 
Per tot l’exposat, SOL·LICITEM 
 
 
Que en la condició de sindicat representatiu del cos de mossos d’esquadra es sol·licita 
que es deixi sense efecte el requeriment d’informes i minutes policials sobre els 
fets ocorreguts l’1-O donat que tot el cos de Mossos d’Esquadra ja estan sent 
investigats pels Tribunals, i es vulnerarien totes les garanties de defensa dels agents 
individuals. 
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